
Skolebestyrelsesmøde – Sejs Skole tirsdag den 13. juni 

2024 kl. 18.00-21.30.  

Mødet afholdes i 5.C’s klasselokale.  
 

Afbud: Wout, Selma, Villads 

Dagsorden 
 

1. Nyt fra elevrådet 

Eleverne plus ledelsen orienterer. 

Mellemtrinets elevråd arrangerer rundboldturnering for mellemtrinnet torsdag inden 

sommerferien. 

Mellemtrinnet har afholdt Grundlovsfest med taler af borgmesteren og to elever. 

Indskolingen har i emneugen lavet flotte billeder med bidrag fra alle elever, som nu hænger 

over trappen ved biblioteket. 

I udskolingen er der travlt med afgangsprøver – både i valgfagene og eksaminerne i 9. klasse.  

 

2. Orientering om ansættelser 

Vi har haft opslået 3 lærerstillinger og tre pædagogstillinger. KM orienterer om resultatet.  

Vi har ansat fire lærere og tre pædagoger.  

To lærere til indskolingen; Lise, som bliver klasselærer på nuværende 2. årgang og Lea som 

bliver klasselærer på nuværende 2. årgang. 

To lærere til mellemtrinnet; Sandra, som bliver klasselærer i nuværende 5.B og Katrine som 

bliver klasselærer i nuværende 4.A. 

Der var 174 ansøgere til lærerstillingerne. 

 

Til pædagogstillingerne var der 23 ansøgere. Alle tre pædagoger er ansat i indskolingen. 

Det er vanskeligere at ansætte til pædagogstillinger, da der er mange ledige stillinger rundt 

omkring. 

 

 

 



3. Orientering om skoleårets planlægning 

Orientering om status på planlægningen.  

KM orienterer: det går planmæssigt. Skemalægningen pågår – og det lysner. 

Hanne og René (lærer på mellemtrinnet) sidder med skemalægningen og er erfarne i den 

disciplin.  

Forinden skemalægningen skal fagfordelingen være på plads. Her skal vi have et 

organisatorisk blik for, at vi får skabt så stærk en organisation som muligt – der er mange 

hensyn at tage.  

Der har været forældrehenvendelser med bekymringer om, at Henrik Ø. rykker på 

mellemtrinnet. Det er dog en ledelsesmæssig beslutning. 

Generelt så er alle opgaver på skolen ved at være fordelt på fornuftig vis. Det er en åben 

proces på Sejs Skole, hvor mantraet ”intet er på plads, før alt er på plads” lever i bedste 

velgående. 

Der er meldt ud til de årgange og klasser, som skal have nye lærere. 

Tirsdag aften mødes Kristian og Anita med kommende 0. årgang. Fredag bliver klasserne 

meldt ud. 

 

4. Opfølgning på punkt fra februarmødet om mobiltelefoner m.m. i indskolingen 

Orientering hvilken udmelding og hvilke aftaler, der er indgået i forhold til børns mobil-devices 

i indskolingen samt aftaler om, hvordan forældre og skole kan og skal kommunikere fra og 

med næste skoleår. Kristian og Anita fremlægger.  

Pia (formand) og Stine (forældrerepræsentant) har modtaget forældrehenvendelser vedr. 

forældreinddragelse. Som udgangspunkt så sidder der syv forældrerepræsentanter i 

bestyrelsen, som repræsenterer forældre-vinklen. Der planlægges ikke yderligere inddragelse, 

men opfordres til at melde sig ind i bestyrelsen.  

”Sejs Skoles politik for elevernes medbragte mobiltelefoner og tilsvarende (ure og andet)” 

drøftes: 

Der bliver bemærket, at der ikke er retningslinjer vedr. brug af mobiler på mellemtrinnet. Dog 

er der erfaring for, at der bliver brugt mobiler til fagligt indhold. 

Kommentarer til ordlyden, hvor der gives lidt elastik. Kan evt. omformuleres. 

Der er nok få børn som er vant til at have mobiler, når de kommer fra børnehaven – så 

forhåbentligt vil overgangen blive uvanskelig.  

Generelt må ordlyden i politikken gerne gøres mere kantet/præcis.  



Kommentar om, at vi i skolens politik kan gøre opmærksom på, at det er et område, hvor 

udviklingen går utroligt stærkt – derfor kan det give mening at tilføje, at politikken løbende vil 

blive revurderet. 

Politikken tilpasses efter de input, der er kommet frem i aften. 

 

5. Forslag til mødekalender for skolebestyrelsen for næste skoleår. 

(Dette punkt skal behandles fra klokken 19.00 og frem, idet de nye 

medlemmer er inviteret til klokken 19.00) 

Kristian fremlægger en plan, som er i overensstemmelse med udmeldinger fra skoleafdelingen 

og efter drøftelse med Pia (formand)  

Efter en præsentationsrunde for og med de nye skolebestyrelsesmedlemmer gennemgås 

planen. 

 

 

6. Orientering i øvrigt 

a) Skoleledelsen 

Lokalpolitikkerne har valgt at trykke på bremsen i forhold til implementeringen af 

tiltagene ”Flere elever går i skole i deres lokalområde”. 

Lokalt på Sejs Skole har vi ikke de fysiske rammer til at etablere 

specialklasser/andre tilbud – der er simpelthen ikke kvadratmeter. 

 

Sejs Skole har 23 elever i distriktet som ikke går på Sejs Skole – skolen har for 

nuværende et elevtal på ca. 700.  

 

 

b) Skolebestyrelsesformanden 

Tak til Allan for mange gode år i skolebestyrelsen.  

 

c) Andre 

 

 

7. Punkter til kommende møder 

 

8. Evt.  

 

 


